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1. Louis Eyskens 

Er is geen nieuws in verband met Louis Eyskens 

2. Goedkeuring en opvolging verslag MiNaraad 

Volgende aanpassingen moeten gebeuren:  

• Luc schulz was de vorige raad aanwezig. 

• De discussie in verband met de lichten moet erin gezet worden. 

3. Vorming natuurgerichte tuinen 

Op de avond van dinsdag 17/05 was er een infomoment rond bye bye Gazon. Hier had ongeveer 

130 man voor ingeschreven. Dit waren hoofdzakelijk mensen die reeds geintereseerd waren. 

De doelgroep: de mensen die nog niet warm gemaakt zijn voor ecologische tuinen, hoe bereiken 

we hen?  

De activiteit moet zo laagdrempelig mogelijk zijn. Er zijn veel verschillende mogelijkheden: 

• Lezing tijdens de middag of avond 

• Opendeurdag bij tuinen via Velt  

• Info meegeven bij verkoop.  

• Buurbabbels  

• artikels 

• Etc. 

De bijenraad of geintereseerden zouden dit verder moeten uitwerken, de gemeente ondersteunt 

logistiek en comunicatief.  

4. Bermbeheerplan aan de hand van de inventarisatie 

Over het algemeen, een stap in de goede richting. Er ontbreken nog zaken: 

Communicatie met de buurt moet er ook in worden opgenomen (wanneer en waarom men 

maait). 

Bescherming van zeldzame planten moet er duidelijker worden in opgenomen (dat men op de 

aangegeven locaties niet mag maaien).   

De maaihoogte zou aangepast moeten worden.  

Wat zijn de strafmaten op het maaien van het gras in de berm?  

 Hier zijn geen strafmaten voor voorzien. 

Wat gebeurt er als er zaken in de berm staat? 

 Er staat niets van de gemeente in de berm, als mensen iets in de berm zetten dan over-

treed men het GAS-reglement.  

5. Snoeibeleid klimop 

Wat is het snoeibeleid voor klimop? In het najaar is er via dezelfde lesgever als vorig jaar een 

curcus voorzien om de groendienst te ondersteunen met het snoeien.  

Momenteel wordt er gesnoeid op afroep, indien de veiligheid van de boom in het gedrang komt.  

Klimop is een belangrijke plantensoort voor verschillende bestuivers en andere insecten. De 

plant vormt geen gevaar voor een gezonde boom, het enige gevaar schuilt hem in het gewicht 

als de plant gaat woekeren in de kruin van de boom. Het snoeien van de kruin dient door middel 

van een hoogtewerker te gebeuren, dit heeft grote invloed op het budget.  
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Advies MiNa-raad voor snoeibeleid klimop: klimop snoeien onder de kruin. Past het niet in de 

budgetten, dan om de zoveel jaar knippen. 

6. Diverse adviezen bijenraad 

De plantverkoop was ongeacht het minder aantal verkochte planten een succes. Het verliep vlot. 

Er waren wel weer problemen met de betaling en de website. Volgend jaar zou er een uitbrei-

ding, zoals met de Bye-Bye-actie naar andere gemeenten kunnen plaatsvinden.  

7. Drink met de MiNaraad 

Net zoals vorig jaar kan er een activiteit georganiseerd worden met iedereen van de MiNa-raad, 

dit bevordert de onderlinge samenwerking. Er zijn een aantal mogelijkheden.  

• Waterwinning Pidpa Malle  

• Vergistingsinstallaties Vlaco, IGEAN, Sint Leenaerts  

• Recyclage glas, Suez, haven van Antwerpen 

• Opslag radioactief afval, Dessel 

• Hof ter Saxen, Beveren 

• Andere suggesties  

Wie gaat er mee, hoe transporteren we ons, etc.  

Tegen volgende keer wordt er iets uitgewerkt.  

8. Omgevingsvergunningen 

Er wordt net zoals andere keer weer veel water bemaald, waaronder ook op de site van DCA. 

Waarom is hier niet gewerkt met het terugpompen van het bemalingswater in de grondlagen? 

Dit gebeurt bij de groter projecten in Antwerpen, en waarom kan dit niet in Zoersel?  

9. Varia 

Vlaanderen doet een oproep om bosverkenner te worden. Dit zijn personen die op zoek gaan 

naar locaties die bebost kunnen worden. Dit zou op een pagina van de website van Zoersel gezet 

kunnen worden.  

’t Zwarthof doet een warme oproep om naar de opendeurdag te komen en om een bezwaar-

schrift in te dienen voor het openbaar onderzoek ivm PAS.  

Waarom doet de gemeente een oproep om het gras te laten groeien, als het toch al voor de 

termijn aan het maaien is? Dat maaien is het voormaaien (men maait rondom de obstakels) het 

echte maaien volgt later.  

10. Vastellen volgende MiNaraad 

31 augustus 2022 10u  

15 september 2022 20:00 

 

Tim Chabot       Ronny Van Soens 

Secretaris       voorzitter, wnd. 


